Happy New Year

At midnight on 31st December bells will ring out around the world to welcome the New Year. Although certain countries and religions calculate time by other calendars most countries in the world now number their years according to the Gregorian calendar introduced in the 16th century by Pope Gregory XIII. This calendar was intended to overcome the confusion caused by calculating time according to the moon's phases. 

Bell ringing is one way of celebrating the arrival of a new year which is common to all countries welcoming it at this time; but it is the differences in their celebrations and customs which are intriguing. 

In Europe traditions vary considerably, but most of them involve a meal or special food. Swiss housewives bake special bread, rich in butter, eggs and raisins. They also cook roast goose. Children go from house to house greeting the occupants and receiving invitations to come inside. People in Italy hold all-night parties, where salt pork lentils are included on the menu. Lentils are supposed to be lucky and bring money - perhaps because they look like small piles of gold coins. There is a practical reason for meals featuring in these new year festivities. Most people stay up all night, or at least until midnight to "see the New Year in", so sustenance is essential. Also there is common superstition that if the new year begins well it will continue like that. 

So great efforts are made to provide an atmosphere of goodwill and plenty. Parties are arranged a drink flow freely. In Spain it is a custom to eat , ^ grapes at midnight and toast the new year in champagne. at family gatherings. Groups of friends visit restaurants in Turkey intending to spend the night in celebrations which include present giving. So a people in Greece play cards, hoping that a win will bring them luck for a whole year. 

Перевод текста: Happy New Year

В полночь 31-ого декабря звонки будут звонить во всем мире, чтобы приветствовать Новый год. Хотя определенные страны и религии вычисляют время другими календарями, большинство стран в мире теперь нумерует их годы согласно Грегорианскому календарю, введенному в 16-ом столетии Римским папой Григорием XIII. Этот календарь был предназначен, чтобы преодолеть беспорядок, вызванный, вычисляя время согласно фазам луны. 

Звон звонка - один способ праздновать прибытие нового года, который является обычным ко всем странам, приветствующим это в это время; но это - различия в их празднованиях и таможне, которая интригует. 

В европейских традициях изменяются значительно, но большинство из них вовлекает пищу или специальную пищу. Швейцарские домохозяйки пекут специальный хлеб, богатый маслом, яйцами и изюмом. Они также готовят, жарят гусь. Дети идут от дома до дома, приветствующего жителей и получающего приглашения, чтобы прибыть внутри. Люди в Италии держат ночные стороны, где чечевицы свинины соли включены в меню. Чечевицы должны получить шанс и приносить деньги - возможно, потому что они похожи на маленькие груды золотых монет. Есть практическая причина для показа пищи на этих новогодних празднествах. Большинство людей остается всю ночь, или по крайней мере до полуночи, чтобы "видеть Новый год в", таким образом хлеб насущный существенен. Также есть общее суеверие, что, если новый год начинается хорошо, это продолжится как этот. 

Таким образом большие усилия предприняты, чтобы обеспечить атмосферу доброжелательности и много. Стороны устроены поток напитка свободно. В Испании это - традиция, чтобы поесть , ^ винограды в полночь и жарить новый год в шампанском. при семейных сборах. Группы друзей посещают рестораны в Турции, намеревающейся провести ночь в празднованиях, которые включают существующее предоставление. Таким образом люди в Греции играют в карты, надеясь, что победа принесет им удачу в течение целого года.

